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A Kákafoki Horgászegyesület az idén is megrendezte a Ken-
deráztatónál immár hagyományos 24 órás Szalay Mihály emlék-
versenyét.

Az augusztus 22-én 12.00 órára meghirdetett 24 órás versenyre 
rekordszámú nevezés érkezett. 33 fő versenyzett (köztük 2 hölgy 
is) kitartóan a másnap 12.00 órakor kezdődő mérlegelésig.

Férfi  kategárióban I. helyezést ért el Kanik Barnabás 31,82 kg 
kifogott hallal, II. helyezést ért el Ézsiás Sándor 25,26 kg-os fo-
gásával, III. helyezést ért el a békésszentandrási Kondacs Roland 
18,60 kg hallal.

A két hölgy közül I. lett Kriska Miklósné 14,20 kg-os fogásá-
val, II. helyezett a csabacsüdi Madács Andrea, aki 12,04 kg ha-
lat fogott.

Ifjúsági kategóriában is hirdettek helyezetteket, itt I. lett 
Rohony Balász 16,90 kg-os fogásával, II. Varnyú Gábor 6,24 kg-
mal, a III. helyet Furár Róbert szerezte meg 5,70 kg hallal.

Érdekességként említhetjük, hogy a legnagyobb halat Barcsik 
Imre fogta, egy 2,06 kg-os pontyot. A „legifjabb” versenyző, a 
72 éves Nánási Sándor végig kitartóan és eredményesen horgász-
ta a 24 órás versenyt.

Az összes kifogott hal súlya 210 kg
Átlag fogott súly 6,363 kg.
A bográcsba ezúttal nem hal, hanem birka került, melyet a 

„munka” jutalmául elfogyasztott a megjelent tagság. 
Köszönjük a versenyzők részvételét, jövőre találkozzunk újra a 

Kenderáztatónál a Szalay Mihály emlékversenyen!
Nánási Sándor egyesületi elnök

Szalay Mihály emlékverseny

Augusztus 25-én sajtótájé-
koztatón jelentette be Frankó 
János Csabacsűd polgármeste-
re azt, amit előző nap a képvi-
selő-testületnek, nevezetesen, 
hogy október 1-től nyugállo-
mányba kíván vonulni, s kérte, 
hogy szeptember 30-án, a Ma-
gyar Önkormányzatok Napján 
szüntessék meg polgármesteri 
munkaviszonyát.

Frankó János hangsúlyozta, 
hogy kiérlelt, előkészített dön-
tésről van szó, amit nem egész-
ségügyi, nem helyi közéleti, 
nem politikai indokok mentén 
hozott meg. Az augusztus 14-én 
60. életévét betöltő polgármes-
ter 37 évet dolgozott a telepü-
lés vezetésében, ebből 28 évig 
volt első számú vezető. Amint 
elmondta, a majd’ három évti-
zed alatt tapasztalta a település 
fejlődését, stagnálását, romló 

feltételek pályájára kerülését, s 
úgy látja, hogy ez már nem az 
ő világa. A központi szabályo-
zók, törvények oly módon lehe-
tetlenítik el a kisebb települése-
ket, a bürokrácia pedig oly mó-
don teszi elviselhetetlenné a ve-
zetők mindennapjait, hogy arra 
a következtetésre jutott, abba 
kell hagynia a polgármestersé-
get. A nyugdíjba vonulás sza-

bályai is kedvezőtlenül érinte-
nék őt később, s bár ezügyben 
sokkal régebben kezdeménye-
zett az önkormányzati szövet-
ségnél olyan törvénymódosí-
tást, ami a ciklus közben nyug-
díjkorhatárt elért településve-
zetőknek lehetővé tenné nyug-
díj mellett, társadalmi tisztség-
ként befejezni a polgármesteri 
ciklusukat, a javaslatot egysze-
rűen „elfelejtették”. A polgár-
mesterséget íly módon befejező 

Frankó János a település életé-
ből számos példával illusztrál-
ta az érthetetlen és értelmetlen 
központi döntéseket, melyek 
mára az ellehetetlenülés útjára 
taszították a kistelepüléseket, 
s jelezte azt is, hogy megfelelő 
felső fórumokon eddig is igye-
kezett ezen nézeteinek hangot 
adni, és továbbra is azon lesz, 
hogy az országos főhatóságok-
nak is elmondhassa három évti-
zedes tapasztalatait.

Megköszönte a csabacsű di-
eknek, a képviselőknek és hi-

vatali dolgozóknak azt a bizal-
mat, amivel munkáját támogat-
ták. Mindenkit biztosított arról, 
hogy továbbra is Csabacsűdön 
kíván élni – itt született, itt élte 
le eddigi életét –, s ha arra igény 
lesz, tapasztalataival tovább-
ra is segítségére lesz a telepü-
lést vezetőknek. A majdani pol-
gármesternek – aki Csabacsűd 
megalapításának 85. évében ve-
szi át a község vezetését – kí-
vánta, hogy élvezze a lakosság 
bizalmát, legyen sikeres veze-
tője egy sikeres településnek.

Lemondott Csabacsűd polgármestere


